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COMMUNIQUE

En application de la Loi N°2012/001 du 19 avril 2012 portant Code
Electoral, modifiée et complétée par la Loi N°2012/017 du 21
Décembre 2012 et conformément a la Loi N° 2011/013 du 13 Juillet
2011 relative au vote des citoyens camerounais a I'étranger,

Les représentants des partis politiques régulierement légalisés au
Cameroun et représentés en Tiirkiye, sont invités a procéder a leur
enregistrement aupres de I'Ambassade de la République du Cameroun
en Tlrkiye, en vue de la constitution de la Commission de révision des
listes électorales.

A cet effet, les intéressé(e)s sont priés de se rendre a I'Ambassade du
Cameroun a Ankara, sise a Biiylikesat Mahallesi, Koza Caddesi. N°: 45,
06700 Cankaya, muni(e)s d’une lettre diment signée par le Président
de leur parti respectif, les désignant es gualité, ainsi que des pieces
d'identification pertinentes.

L’Ambassade de la République du Cameroun en Tirkiye compte sur la
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ANNOUNCEMENT

Pursuant to Law N°. 2012/001 of 19 April 2012 on the Electoral Code,
amended and supplemented by Law N°. 2012/017 of 21 December
2012 and in accordance with Law N°. 2011/013 of 13 July 2011 on the
voting of Cameroonian citizens abroad,

Representatives of political parties regularly legalized in Cameroon and
represented in Tirkiye, are hereby invited to register with the Embassy
of the Republic of Cameroon in Tlrkiye in view of setting up the
Commission of the revision of electoral registers.

For this purpose, interested parties are requested come to the Embassy
of Cameroon in Ankara, located in Biiylikesat Mahallesi, Koza
Caddesi. No: 45, 06700 Cankaya, upon presentation of a letter
duly signed by the President of their respective party, designating them
as representative of their parties, as well as their relevant identification
documents.

The Embassy of the Republic of Cameroon _
diligence and collaboration of All. /- P
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